
 
 
Commissievragen 'groene Barbapapa' 
 
Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Commissievragen  CDA Huizen over 'groene Barbapapa' 
Datum: 10 november 2022 
 

Geachte college, 

Gisteren bereikte ons een krantenartikel  in de Gooi en Eemlander over de 'Groene Barbapapa' op de 
grens van Naarden en Huizen. In het artikel wordt vermeld dat Gooise Meren opnieuw vergunning 
verleent voor de woontoren, nadat de verleende vergunning eerder dit jaar ingetrokken was.  
 
Wij waren erg verbaasd over dit besluit en hebben dan ook onderstaande vragen: 
 

1) Is het college bekend met het bericht uit de Gooi en Eemlander van 10 november 2022 dat 
een vergunning is verleend voor de 'groene Barbapapa'? 

2) Is het college hierover geïnformeerd door de Gemeente Gooise meren? 
3) Zijn de omwonenden geïnformeerd over het verlenen van de vergunning? 
4) Kan het college aangeven of er in de afgelopen periode nog overleg is geweest tussen Gooise 

Meren en de inwoners van de gemeente Huizen en uw college over dit plan? 
5) Indien het plan doorgaat, kunt u dan aangeven welke investeringen er gedaan moeten 

worden vanuit Huizen. De toegangsweg is bijvoorbeeld op grond van Huizen en er zullen 
voorzieningen zoals riolering voor de toekomstige bewoners getroffen moeten worden. 

 
Wij verzoeken u om onze vragen tijdig voorafgaand aan de commissievergadering Fysiek Domein van 
30 november schriftelijk te beantwoorden. Mocht dit onverhoopt niet mogelijk zijn, dan graag 
mondelinge beantwoording van de vragen in deze commissievergadering.  

 
Met vriendelijke groet namens de fractie CDA Huizen, 

Danielle van Deutekom 

Raadslid CDA Huizen 


